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VLAAMS WELZIJNSVERBOND / NETWERKTAFEL ENERGIE 12 DECEMBER 2008 
 
Beste deelnemers, 
 
Op 12 december 2008 tussen 10:00 u. en 13:00 u. uur verwachten wij jullie op De Vluchtheuvel, 
Laageind 32 te 2940 Stabroek voor de netwerktafel “energie”. 

Het organiseren van deze netwerktafel is een initiatief van Het Vlaams Welzijnsverbond, dat 
voorzieningen een kader wil aanreiken om ervaringen en expertise uit te wisselen, rond het 
concept “maatschappelijk verantwoord ondernemen” (MVO), telkens vanuit een bepaalde 
thematische invalshoek. 

Het thema “energie” is in termen van MVO verankert in “zorg voor milieu”. Zorg voor milieu 
borgen in uw organisatie, is een kwestie van: het maken van bewuste beleidskeuzes, het 
uitschrijven van een beleidsvisie en deze omzetten in operationele doelstellingen. 

Rotonde vzw maakte in 2004 bewust de keuze om “het duurzaam omgaan met energie” in te 
schrijven - als één van de kerndoelstellingen - in haar zorgstrategisch meerjarenplan. Heel wat 
van de doelstellingen konden de afgelopen jaren ook effectief gerealiseerd worden. Om tot dit 
resultaat te komen ging onze organisatie onder andere een structureel samenwerkingsverband 
aan met een externe deskundige, die ons vooral ondersteunde in het methodisch proces. 

We willen op de netwerktafel rond energie de focus leggen op mogelijke methodes om een 
duurzame beleidsstrategie op te zetten en deze te vertalen in operationele doelstellingen. 

Om de uitwisseling van ervaringen en expertises van de deelnemende voorzieningen zo goed 
mogelijk op elkaar te kunnen afstemmen willen we enkele voorbereidende vragen aan jullie 
voorleggen. 

Graag hadden we de antwoorden terug gekregen vóór 5 december zodat we het overleg zoveel 
mogelijk kunnen toespitsen op jullie vragen, bezorgdheden (eric.avonts@rotonde.eu). 

Vraag 1 
Is “het duurzaam omgaan met energie” in jullie organisatie concreet vervat in de visie of het 
beleidsplan van bestuur of directie? 

Vraag 2 
Werden er reeds acties ondernomen op organisatieniveau m.b.t. beleid duurzame energie? (bijv. 
audits, investeringen, sensibilisering medewerkers – gebruikers, …). 
Zo ja, zijn methodieken en resultaten beschikbaar i.f.v. expertise-uitwisseling op de netwerk-
tafel? 

Vraag 3 
Welke knelpunten, onduidelijkheden ervaren jullie in de huidige werking om een beleid 
“duurzaam energie” uit te werken en op welke niveaus situeren deze zich? 
Wat verwacht je dan aan ondersteuning, expertise-uitwisseling van de netwerktafel? 

 
Programma 12 december 
We starten het overleg met het beleidsplan – rond duurzame energie van Rotonde - methodisch 
te schetsen en te kaderen in het perspectief van MVO. 
We voorzien in de aanwezigheid van een externe deskundige, die zoveel mogelijk zal inspelen op 
de onderwerpen en vragen die jullie zullen aanbrengen vanuit de bevraging. 
We voorzien - aansluitend op het debat - een broodjeslunch en rondgang in ons 
nieuwbouwproject dat is opgetrokken volgens het bouwconcept “passief huis”. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
Eric Avonts, 
Rotonde vzw 


